
Vragen van de SP aan wethouder Wolthers over vacatures Sleutelgebied 
(Vragenhalfuur 3 d.d. 14 april 2021)

Begin vorig jaar werden naar aanleiding van de aanvraag m.b.t. het Sleutelgebied vacatures 
uitgezet voor ondersteunende ambtenaren.
In die vacatures werd ook verwezen naar het sleutelgebied en (destijds nog) de bouw van 
10.000 woningen.
Het is ons onduidelijk of deze vacatures ook bekostigd zouden gaan worden uit de bijdrage 
van het rijk voor het sleutelgebied, en in hoeverre de vacatures afhankelijk waren van het 
succes van die aanvraag.
Wat is er uiteindelijk met deze vacatures gebeurd? Zijn er mensen voor aangenomen en hoe 
worden ze ingezet nu de aanvraag sleutelgebied is gestopt?

Vriendelijke groet,
Pierre van Rooden,
SP Hilversum


